

铝合金办公商业照明

产品名称	铝合金办公商业照明
公司名称	中山市富邦照明电器有限公司
价格	250.00/套
规格参数	
公司地址	廣東中山市古鎮海洲勝利二路20號(即海洲加油站對面)
联系电话	86-0760-22361990 18022098028

产品详情

铝合金办公商业照明特性:

- 1、采用优质铝合金，产品通过专业的设计，使精美的外观更加精致，加以质量、规格等元素进行完美结合，达到完美的光照效果。
- 2、表面处理为氧化砂银或按客户要求选择颜色。
- 3、应用广泛：可选择吊杆或吊线安装，同时可以连接成为一条光带。
- 4、内置高功率因素电子镇流器，环保、节能、健康、长寿。
- 5、适用场所：办公室、超级市场、停车场、通道等。

Office Commercial Lighting

1\Characteristic: Use of high-quality Alumimum, Product through specialized design, So that the appearance of a more refined expusite, To the puality, specifications and other elements of a perfect combination, Achieves the perfect illumination effect.

2\Hermetically sealed frame prevents the entry of the mospuitos and dusts effectively. 3\Multi-applications: Suspender or suspension wire mounting, May connect into a band of light belt.

4\Built-in electronic or magnetic ballast.

5\Applicable places: ideal for office, parking center, super market, passageway etc.。